
Kłobuck, 28.10.2024 r.  

 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Edukacji Publicznej, 
Ochrony Zdrowia, Polityki  
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki 

Protokół nr 5/2024 

5 Posiedzenie w dniu 28 października 2024  
Obrady rozpoczęto 28 października 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:30 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Kasprzyk 
2. Ewelina Kotkowska 
3. Andrzej Sękiewicz 
4. Anna Siedlaczek 
5. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczyła, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 4/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 20.09.2024 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w 
BIP bip.gminaklobuck.pl/  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 4/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 20.09.2024 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Tomasz Kasprzyk, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin 
Wojtysek 



4. Informacja o dostępności do świadczeń medycznych mieszkańców Gminy Kłobuck. 
 
Przewodniczący Komisji T. Kasprzyk zapoznał Komisję z informacją otrzymaną od Dyrektor 
ZOZ Joanny Maruszczyk w sprawie. 

Radna E. Kotkowska zwróciła uwagę na potrzebę zwiększenia zatrudnienia lekarzy  
z dziedziny medycyny pracy (na obecną chwilę, w ramach umowy z NFZ, przyjmuje tylko 
jeden lekarz). 

5. Sprawy różne. 
 
Radny A. Sękiewicz poruszył temat legalności funkcjonowania sklepu mieszczącego się  
przy ul. 3 maja w Kłobucku sprzedającego e-papierosy.  
 
Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że kontrola sklepów sprzedających e-papierosy nie jest 
kompetencją Gminy.  

Radny M. Wojtysek poprosił o przekazanie najważniejszych informacji z walnego zebrania 
członków subregionu północnego. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że poruszone zostały tematy m. in. dotyczące funduszy 
unijnych i procesu ich wdrażania. 

Radny M. Wojtysek  poruszył kwestię dotyczącą złego stanu podłogi w sali gimnastycznej w 
Łobodnie. 

Burmistrz J. Zakrzewski nawiązał do podobnego problemu, który miał miejsce w SP w 
Białej. Po ocenie stanu technicznego podłogi podjęto decyzję o gruntownym jej remoncie. 
Stwierdził, że takie rozwiązanie należałoby zastosować również w przypadku sali 
gimnastycznej w Łobodnie (prace mogłyby być przeprowadzone najwcześniej w okresie 
wakacyjnym). 

Radny M. Wojtysek  zapytał, czy przewidywane są konkursy unijne odnośnie budowy lub 
rozbudowy sal gimnastycznych? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że na ten moment należy się skupi na bieżących 
inwestycjach zaplanowanych w Gminie.  

6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
  

Przewodniczący Komisji 
        Tomasz Kasprzyk  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


